
SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI MIĘDZYSESYJNEJ

BURMISTRZA WYRZYSKA

ZA MIESIĄC PAŹDZIERNIK 2024 R.

01.10.2024r.

• W Urzędzie Miejskim w Wyrzysku spotkałem się z Łukaszem Stokłosą Prezesem Zarządu DNP Polanowo oraz 
Marcinem Sidorowiczem Członkiem Zarządu DNP Polanowo. Rozmawialiśmy na temat planów inwestycyjnych Spółki.

• Uczestniczyłem w zebraniach wyborczych Sołtysów i Rad Sołeckich w Młotkówku i Kosztowie.

02.10.2024r.

Uczestniczyłem w zebraniach wyborczych Sołtysów i Rad Sołeckich w Gleśnie i Karolewie.

03.10.2024r.

• Spotkałem  się  z księdzem  dr  hab.  Mirosławem  Gogolikiem  –  dyrektorem,  wikariuszem  biskupim 
ds.  katechetycznych i  szkół katolickich oraz formacji  kapłańskiej.  Rozmawialiśmy na temat organizacji  nauki religii 
w Szkole Podstawowej im. Janusza Korczaka w Gleśnie.

• Uczestniczyłem w zebraniach wyborczych Sołtysów i Rad Sołeckich w Dobrzyniewie i Falmierowie.

04.10.2024r.

• Wraz z Zastępcą Burmistrza Wiesławem Nowickim spotkałem się z  Wojewodą Wielkopolskim Panią Agatą 
Sobczyk  oraz  Posłem  na  Sejm  Rzeczypospolitej  Polskiej  Adamem  Lubońskim.  Spotkanie  odbyło  się 
w Wielkopolskim Urzędzie Wojewódzkim w Poznaniu. Rozmawialiśmy na temat rozwoju infrastruktury drogowej oraz 
planów rozbudowy żłobka i przedszkola.

• Uczestniczyłem w zebraniach wyborczych Sołtysów i Rad Sołeckich w Żuławce i Gromadnie.

06.10.2024r.

• Brałem  udział  w  XIII  Gminnych  Międzysołeckich  Drużynowych  Spławikowych  Zawodach  Wędkarskich 
o Puchar Przewodniczącego Rady Miejskiej w Wyrzysku. Zawody odbyły się na jeziorze w Młotkówku.

• Uczestniczyłem w wydarzeniu pn. „GOOD MOOD- Dbajmy o siebie!” Wydarzenie odbyło się na Stadionie TSK 
Orzeł w Osieku nad Notecią i poświęcone było trosce o zdrowie psychiczne i wspólne spędzanie czasu na świeżym 
powietrzu.  Podczas  wydarzenia  odbyła  się  prelekcja  z  psycholog,  a  także  można  było  skorzystać  z  alpakoterapii 
i hipoterapii.

• Brałem udział w kolejnej edycji wydarzenia - Święto Cebuli. Organizatorem było Koło Gospodyń Wiejskich 
w Polanowie. Podczas imprezy można było spróbować dań, których głównym składnikiem była cebula.

07.10.2024r.

• Brałem udział w spotkaniu z Panią Elżbietą Sieg Prezes Związku Międzygminnego „Pilski Region Gospodarki  
Odpadami Komunalnymi”. 

08.10.2024r.

Wraz z Zastępcą Burmistrza Wiesławem Nowickim oraz Posłem na Sejm Rzeczypospolitej Polskiej Adamem Lubońskim 
uczestniczyłem w spotkaniu  w  Narodowym Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej.  Rozmawialiśmy 
o kluczowych projektach dotyczących małej i dużej retencji w naszym regionie. Spotkaliśmy się rówinież z Panią Martą  
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Cienkowską  podsekretarzem  stanu  w  Ministerstwie  Kultury  i  Dziedzictwa  Narodowego.  Rozmawialiśmy  na  temat 
amfiteatru oraz termomoderniazacji budynku Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury.

09-10.10.2024r.

Uczestniczyłem w targach „Więcej światła”, których organizatorem była Enea Oświetlenie Sp. z o.o.

11.10.2024r.

• Brałem udział w uroczystości - pasowanie na pierwszoklasistów. Uroczystość odbyła się w Szkole Podstawowej 
im. Marii Konopnickiej w Kosztowie.

• W  Urzędzie  Miejskim  w  Wyrzysku  spotkałem  się  z  dyrektorami  placówek  oświatowych  Gminy  Wyrzysk. 
Spotkanie odbyło się z okazji zbliżającego się Dnia Edukacji Narodowej.

13.10.2024r.

• Uczestniczyłem  w  Mszy  Świętej  ku  czci  św.  Jana  Pawła  II.  Msza  odbyła  się  w  Kościele  Parafialnym 
pw. Świętego Marcina Biskupa w Wyrzysku. Po nabożeństwie złożyłem wiązankę kwiatów pod pomnikiem św. Jana 
Pawła II. 

14.10.2024r.

• Brałem  udział  w  uroczystości  pasowania  na  pierwszoklasistów,  która  odbyła  się  w  Szkole  Podstawowej 
im. Stanisława Staszica w Osieku nad Notecią.

• Na zaproszenie Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Wyrzysku uczestniczyłem w wydarzeniu, jakim 
był wspólny występ Wyrzyskiej Orkiestry Dętej i formacji mażoretek działających przy MGOK w Wyrzysku. 

15.10.2024r.

W Urzędzie Miejskim w Wyrzysku spotkałem się z Panią Mariolą Nosek – Dyrektorem Zespół Szkół w Łobżenicy. 

16.10.2024r.

W Urzędzie Miejskim Wyrzysku spotkałem się z Panią Iwoną Żerebiło - Kierownik Wielkopolskiego Urzędu Ochrony  
Zabytków w Poznaniu - Delegatura w Pile.

17.10.2024r.

• Uczestniczyłem w pracach Komisji Rekrutacyjnej w celu dokonania naboru na stanowisko Dyrektora Jednostki 
Gospodarki Komunalnej w Wyrzysku.

• Spotkałem  się  z  Panem  Tomaszem  Rudzińskim,  aby  podziękować  za  organizację  Wielkiego  Wyrzyskiego 
Ultramaratonu Pomagania, który odbył się w dniu 31.08.2024 r. 

20.10.2024r.

Z okazji obchodów Dnia Papieskiego uczestniczyłem w koncercie poświęconym św. Janowi Pawłowi II. Koncert odbył 
się w Kościele pw. św. Anny w Kosztowie.

21.10.2024r.

Na zaproszenie Prezesa Zarządu DNP Polanowo Sp. z o.o. odwiedziłem zakład produkcji karmy w Polanowie. Podczas 
spotkania miałem możliwość zapoznać się z funkcjonowaniem i potrzebami Spółki.

22.10.2024r.

• W Urzędzie Miejskim w Wyrzysku gościłem radnego Powiatu Pilskiego Pana Michała Śrona, który wylicytował 
„Dzień z Burmistrzem Wyrzyska” podczas Wielkiego Wyrzyskiego Ultramaratonu Pomagania. Spotkanie było okazją, 
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aby zaprezentować codzienną pracę Burmistrza oraz przedstawić najważniejsze zadania realizowane w naszej gminie. 
Podczas wizyty przedstawiono radnemu zgłaszane przez mieszkańców problemy, które wymagają interwencji ze strony 
powiatu.

• Na  zaproszenie  Wicemarszałka  Województwa  Wielkopolskiego  Krzysztofa  Grabowskiego  uczestniczyłem 
w forum „Wielkopolska Wieś Europejska”, które odbyło się w Kaczorach. Spotkanie było okazją do podzielenia się  
doświadczeniami i refleksjami na temat korzyści płynących z członkostwa w Unii Europejskiej.

23.10.2024r.

• Dokonałem  oględzin  budynku  świetlicy  wiejskiej  w  Bąkowie  oraz  terenu  pod  boisko  sportowe,  o  które  
wnioskowali mieszkańcy sołectwa Bąkowo podczas zebrania wiejskiego.

• Wraz  z  Łukaszem  Napierałą  -  Dyrektorem  ds.  ekonomiczno-technicznych  Przedsiębiorstwa  Wodociągów 
i Kanalizacji w Wyrzysku oraz Leszkiem Malczewskim Radnym Rady Miejskiej w Wyrzysku dokonałem oględzin starej,  
awaryjnej linii wodociągowej w miejscowości Dobrzyniewo.

24-25.10.2024r.

• Uczestniczyłem  w  Akademii  Wójtów,  Burmistrzów,  Prezydentów  Miast  i  Starostów  zorganizowanej  przez 
Stowarzyszenie Wielkopolski Ośrodek Kształcenia i Studiów Samorządowych, którego Gmina Wyrzysk jest członkiem.

• W  Urzędzie  Miejskim  w  Wyrzysku  spotkałem  się  z  Panem  Łukaszem  Kowalskim  z  Firmy  Kowalski 
Budownictwo  Sp.  z  o.o.  wykonawcą  ulicy  XX  lecia  w  Osieku  nad  Notecią.  Podczas  rozmowy  poinformowałem 
wykonawcę o konsekwencjach jakie wynikają z opóźnienia prac budowlanych.

• W  imieniu  Prezydenta  Rzeczypospolitej  Polskiej  wręczyłem  Medale  za  Długoletnie  Pożycie  Małżeńskie.  
To honorowe odznaczenie zostało przyznane parom, które przeżyły co najmniej 50 lat w jednym związku małżeńskim.  
Uroczystość uświetnił występ Polskiego Chóru Męskiego z Wyrzyska oraz Wyrzyskiego Chóru Kameralnego.

29.10.2024r.

Uczestniczyłem w posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.

Sprawozdanie z realizacji uchwał przekazano w odrębnym dokumencie.

BURMISTRZ

       (-) Marcin Piszczek
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